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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:179 Regeringens satsningar på ökat vägunderhåll

I regeringens budget för 2023 finns 1 miljard kronor för ökat vägunderhåll. 
Genom att flytta 750 miljoner från järnvägsunderhållet samt tillskjuta 250 
miljoner kronor skulle dessa medel användas bland annat till att säkra 
framkomligheten.

Nu har det snart gått ett år, och jag vill därför fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Har statsrådet gjort en analys av var och på vilket sätt dessa medel har använts 
hittills för att säkerställa framkomligheten på landets vägar, och kan statsrådet i 
så fall redogöra för resultatet av analysen?

………………………………………

Carina Ödebrink (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-27
Besvaras senast
2023-11-08 kl. 12.00


